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Z A P I S N I C A

Pritomni: p odl a prezendnej listiny

V bode i. 1. ZI'romaLdenie oblvatel'ov obce Vi5fiov otvorila poslanec M .pejov6-
zflstupca starostu , privitala pritomnych poslancov , starostu obce Ing. Tomko Martin aj
obdanov obce Vi5iov. Podl'a prezendnej listiny prftomni 4 poslanci: M. Pejovfi, J.Lipa,
Ing. Le5kanid M.,V.M or oz,P. Andrej drik - nepritomny.
M .Pejov6 obozniimila pritomnych s programom zhromaLdenia obyvatefov, ktor6 bolo

prilohou pozvintky, ktor6 bola rryvesen6 na riradnej tabuli ,dorudovan6 do dom6cnosti a
taktieL r,yhlasovan6 v miestnom rozhlase.
V bode (,.2. a L3. Za overovatel'ov z6pisnice boli zvoleny : poslanec JdnLipa a z
obyvatel'ov obce Matej Starigazda .Za zapisovatefku bola poveren6 H. petrikov6 - prac.
OcU. Za dlenov n6vrhovej komisie boli zvoleny poslanci : J6n Lipa,Ing. Leskanid Milan a z
obyvatefov obce p. Helena Sek6dov6 . Poslankyf,a Pejov6 dala hlasovat zan6vrhovri
komisu. Hlasovalo zazdvihnutimruky. Zudastneny obyvateliaaposlanci OZboliza
n6vrhovri komisiu a overovatefov z6pisnice.

Program rokovania zhromaZdenia:

1. Otvorenie - poslanec M. Pejov6 - zirstupca starostu
2. Schv5lenie overovatefov z6pisnice a urdenie zapisovatel,a
3 Vofba n6vrhovej komise - poslanec zhstupca starostu obce
4.KanaIiz6cia obce: Zmluva o budricej zmluve - predklad6 poslanec, predseda komisie

Ing. Le5kanid
5. Zcel'ovanie pozemkov: ochrana pozemkov;dai zpozemkov - predklad6 starosta obce
6. Sfdna ochrana majetku obce - inform6cie na zSklade verejndho zdujmu- predklad6

starosta obce
7. Obdianska diskusia ( vypodutie, pripomienky apoLiadavky obdanov ) - poslanec

z6stupca starostu
8. N6vrh na uznesenie - schv6lenie uzneseni
9. Zdver - zflstupca starostu obce

V bode i. 4 Poslankyia Pejovd poprosila poslanca Ing. M. Le3kanida , aby strudne
predniesol obdanom inform5cie ohl'adom kanaliz,Scie,ked'Le sa spolu so starostom obce
aidastiuje stretnutf a rokovani. Ing. LeSkanid pod'akoval za slovo a v kr6tkosti informoval
obdanoM v akom stave sa moment6lne kanaiizilciaobce nach6dza:

. Projektov6 dokument6cia je komplet pripraven6.
o Bola zaslanh Ziadost'o pridelenie finandnlzch prostriedkov na financovanie stavby na

Environment6lny fond.
o Je za(,at6, vyberovd konanie na dod6vatefa stavby.

Je n6m znitme , Lemedzi obdanmi sf rdzne ninory nakanaliz6ciu obce niekto je zainy nie.
Je to celosvetovy probldm. Denne podrivame rSdio ateleviziu ohl'adom skvalitiovania
Zivotn6ho prostredia. V minulosti sme to nepotrebovali , aleteraz sri uZ in6 ndroky na



obdana.. Zu^py, ktor6 m6me uZ urdite nie sf v l00oh stave. Ak sf akd takd moZnosti
musime ich vediet' vyuLit a pustit' sa do toho diela. Je n6m urdite jasnd , Le sme ,,zaspali 2
funkdn6 obdobia".Nato poLiadal poslanec Ing. Le5kanid starostu obce, aby ho presnej5ie v
tomto bode doplnil. Starosta obce informoval obdanov, Le na zhklade osobnlich stretnuti s
Ing. Hrehom , aby projekty nakanalizdciu zaplatila spolodnost'WS a.s. boli rispe5n6
pretoLe obec by na to nemala dostatok financii. Spoluridast' obce na stavbu ,,kanalizircia ,, je
potrebn6 5Yo to dinf cc6 90.000 €. Na zilkladejednani , rozhovorov a listu , n6mWS a.s.
prisl'ribila pomoc vo financovani. Tak ako uZ bolo povedan6 pr6ve prebieha vyberov6
konanie na dod6vatefa. Do silf aLe sa prihlSsilo 29 zfiujemcov. Je to pr6ca nino(n6 sfstavne
firmy vznilSajt n6mietky, na ktor6 treba listami v5etkym z6ujemcom odpovedat'. Ako som uZ
informoval poslancov bude potrebne poiliadaf o prediLenie stavebn6ho konania na dobu 5
rokov. Pred kolaud6ciou bude potrebn6 vysporiadat vlastnfctvo pozemkov :p. Tk6d a nebohy
p. M. Starigazda. Obec po zameranf musi priestor pod Sachtami vlastnikov vysporiadat.
Na to nastala medzi obdanmi rozprava:Ing. Le5kanid podotkol, Le obec ako tak6 mduL
prestarld obyvatefstvo, je tu vefa domov na predaj. A ten kto si bude chciet' kfpit' dom v
obci bude pozerat aj na to di je v obci v5tk6 dostupn6 infraitruktrira.
O slovo sa prihl6sil obdan : M. Moroz -Ako to bude s financiami ak sa zmenivl6da?
Ing. M. Tomko , starosta obce :O financie sme poZiadali Environment6lny fond, rozdel'uje
ministerstvo. Minuldho roku dostali financie iba obce na dokondenie stavby tu v blizkosti to
bola obec Zemplfnska Teplica. Obian Jin Matta: Kofko bude st6t'pripojka na
kanalizdciu?Ing. M. Tomko , starosta obce :V5etky n6klady na pripojenie sri zahmute v
projekte. Obian : M. Moroz Nie je podmienkou , Lekaldy sa musi zapojif?Budf potom
kontroly? Obian J. Mitro:ak m6m distidku, bude sa musiet' zapojif .Ing. M. Tomko ,
starosta obce: v tomto do sa lfka distidky starosta nevie presne odpovedat', a do sa tyka
kontrol. Poslanec J. Lipa: zaf ahanie Zumpy je zhruba 30 - 50 € a mesadne obdan urdite
zaplati menej zavodn6, a stodn6.
V bode i. 5 Starosta obce informoval obdanov ohl'adom zcel'ovania pozemkov. Roepka v
obci prebehla, ale nevysporiadali sa dobre v5etky pozemky. \rys$rtujri sa probl6my : je
majetok obce a uLivaji ho obdania. Je to v intravil6ne atal<tiei, aj v extraviline. To ist6 je aj
s Badkovskym potokom. Je tu vel'ky probl6m aj s pozemkami pod hospoddrskym dvorom
spolodnosti Baravin s.r.o. kde konatefom je p. M.Vareha, ktory nem6 zaplatend dane za roky
2011,2012,2013 auLbeLirok20t4. Boli vydislen6 aj sankdnd riroky. Probldm nastane ak sa
p. M. Vareha vzd|nhjmu, bude musiet'vlastnik pozemkov platit'. A o neporiadku po
hospod6rskom dvore ani nehovoriac. Je to dasovan6 bomba. Nastala diskusia medzi
obdanmi:Obian J. Mitro: Predo sa stym pozemkom nid nerobi,kaLdy tam vyn65a do chce.
Ing. M. Tomko , starosta obce: Obec nemS Liadnu moc, nem0Ze vynaloZit'prostriedky na
cudzimajetok. Obian M. Moroz : eo s ovocnym sadom je to tam hnojisko na kom6re,
ned6 sa stym nid robit'?Ing. M. Tomko, starosta obce:Obec LiadalaZivotndprostredie,aby
vyzvala konatel'ku spolodnosti Agro Ital , aby si plnila povinnosti riadneho hospodSra, aby
predistila a orezala stromy, ale podl'a zfikona obec takrito prdvomoc nemala. Obdania sa
zhodli sa na tom , Ze je potrebn6 , aby zcelovanie pozemkov nastalo dim sk6r.

V bode i. 6 Sridna ochrana majetku obce. Ing. Tomko M.v krritkosti obozndmil obdanov o
ochrane obecn6ho majetku. Verejny dinitel'musf zniest'viac kritiky ako radoqf obdan. Obec
vstripila do sridnych sporov na ztklade zitkona o obecnom zriadeni, zftkona o majetku obce a
trestn6ho zil<ona..eo sa tyka vr6tenia notebokov tie boli byv. starostom po Setreni org6nom
policie vrdtene obci. Sridny spor OstroZovid a spol. ohfadom projektovej dokumenthcie na
chodniky. Projekty vypracovala stavebny inLinier, ktory nemal povolenie na inZinierske



stavby len na pozemn6 stavby. Dovolanie je NS SR. Ide o vratku 1,400 €,200€ uZ bolo obcivrfften1.
Dalej je tu spor o cestovnd s byv.starostom v sume 1.I34€.sridny spor beZi - neukondeny.'Sfdny spor o vrdtenie 11.068 € do majetku obce, prvostupiovym sridom bol starostazaviazan'fr vrittit'finandnd prostriedky obci; lro rr..i podalbdvojanie na KS Kosice., zatiafodvolacie konanie nebolo vyfyden6. v predmetnom spore ide aj o vr6tenie poplatkov obcedo zdravotn6ho a sociiilneho poistenia v sume 3.500 6 do ma3eit ., ou.". Spor vo veci za(aty- neukondeny.
Rozhodnutie zastupitefstva obce d.t a d. 2 . odporovacia Lalobapri nakladanf s majetkomobce' I stupriovym sridom rozhodnutei v prospecir obce. spor neukondeny podan6 zo stranybyvaldho starostu odvolanie na KS Kosice. Pojednrivan ili'r ti^rl"rrtyJ"re.
spor vo veci vyplatenia l00oh riviizku za obdotie 8 ai.l2l20l0 v sume 1777 € je naodvoliivacom konani' obec sa vo veci odvol alapretoLepovaZuje podanie Lalobyv z6konnejsfdnej lehote a namietala skutodnost' uvedenri v rozsudku, Ze podanie Zalobn6ho n6vrhuobce bolo podand aLpo zirkonnej lehote. Byvaly starosta obce vedie Lalobnyspor vodi obcivo veci doplatku odstupn6ho a ner,yderpun.; dovolenky v sume l7g0 €. Sridne konanie eStJnebolo zadate' Terajsf starosta vo veci bol vypovedat' na policajnlfch org6noc h na zftkladepodnetu byvaldho starostu , Le nevyplatenim odstupndho do 100 o/o platua dovolenkyspachal trestny din' Policajnd org6ny konanie zastivili pretoLekonanfm terajsieho starostu aobce nedoslo k sp6chaniu trestndho dinu. Inform fuciabolapodhvani:o verejno m zfnjmeobdanov s poukazom na verejnd zhromaLdenie zo dia 5.5.201r.

v bode t' 7 Diskusia obyvatel'ov k oredloZenej problematike: zo stranyobdanov neboliiiadne dotazy a pripomienky k danej t6me.
v bode i' 8 Poslankyia Pejov6 poprosila niivrhovri komisi u , aby sa odobrala do vedl,ajsejmiestnosti nan6vrh uznesenf. Po vr6teni sa ndvrhovej komisie piedseda Jrin Lipa predftalniivrh uznesenf( tvorf prilohu z6pisnice) z verej nehoLhromaadenia.pripomienky kpredloZendmu n6vrhu na uznesenie nebol i Liadne.Predsedajrica M. pejov6 dala hlasovat, on6vrhu uznesenf. Hlasovalo sa zdvihnutim ruky. Pritomny 2g za2g. piedsedajrica
konstatovala, Le nitvrh uzneseni bol j ednomyr.t n. schviileny.

v bode i' 9 zhver: Poslankyf,a Pejov6 pod'akovala prftomnym obdanom a poslan com zaridast' na verejnom zhroma Ldeni.

Vo Vi5iove , dia 06.04.2014

Zapisov atel'ka : Helena petrikov6. Y/r'--j
/

Starigazda Matej ..

Martapejovd t( i
zirstupcastarostu 
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